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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BULEVARD 
Vijeće mjesnog odbora 
 
KLASA:  024-05/24-01/24 
URBROJ:  2170-1-03-04-24-8 
Rijeka,  25.04.2024. 

  

 
                                                             ZAPISNIK 

SA  11. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

11. sjednica VMO Bulevard održana je 25.04.2024. god. s početkom u 19 sati u prostorijama 
MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 12. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darko Brusić, predsjednik VMO  
- Toni Kuraja, zamjenik predsjednika VMO 
- Miroslav Tatić, član VMO 
- Marko Čule, član VMO  
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Mirjana Banić, članica VMO 
 

Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice VMO Bulevard: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 

1. Prijedlozi malih komunalnih akcija za 2025. godinu 

2. Problematika uvođenja naplate parkiranja na Trgu braće Mažuranić 

3. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
AD 1 
Vijeće je razmatralo sve pristigle prijedloge građana za male komunalne 
akcije na području MO Bulevard za 2025. godinu. Nakon rasprave donesen 
je:  

 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo slijedeću listu prijedloga malih komunalnih 
akcija na području MO Bulevard za 2025. godinu 
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Prijedlo
g 

redni 
broj 

Naziv 

1. 
Proširenje javne rasvjete na stubištu između Šetalište 
Joakima Rakovca kućni broj 12 i Radićeve ulice kućni 
broj 29  

2. 
Opremanje dječjeg parka u Ulici Šetalište Ivana Gorana 
Kovačića - postavljanje tartana, pijeska, tobogan, 
trampolin, penjalice  

3. 
Opremanje dječjeg parka novim spravama - Ulica 
Vidikovac između kućnih brojeva 9 i 11  

4. 
Sanacija asfaltne podloge na Trgu braće Mažuranić - 
nastavak radova 

5. 

Postava malih led treptača (jednostruki solarno 
napajanje) na pješačkom prijelazu u Ulici Šetalište Ivana 
Gorana Kovačića kod kućnog broja 12, s južne strane 
ispred trgovine Brodokomerc - 2 komada, smjera 

6. 

Postava malih led treptača (jednostruki solarno 
napajanje) na pješačkom prijelazu u Ulici Šetalište Ivana 
Gorana Kovačića kod kućnog broja 12, sa sjeverne 
strane, iznad MO Bulevard - 2 komada, 2 smjera 

7. 

Postava malih led treptača (jednostruki solarno 
napajanje) na 2 pješačka prijelaza u Ulici Bulevard 
oslobođenja kod kućnih brojeva 29 i 27A - 2 komada na 
svakom pješačkom, 2 smjera 

8. 
Postava malih led treptača (jednostruki solarno 
napajanje) na pješačkom prijelazu u Ulici Joakima 
Rakovca kod kućnog broja  16 

9. 
Postavljanje stupića koji će onemogućiti parkiranje 
automobila na početku stepenica koje spajaju Ulice 
Kranjčevićev klanac i Gundulićevu ulicu 

 
 
AD2 
Budući je inicijativa za uvođenje naplate parkinga na Trgu braće Mažuranić 
započela za vrijeme mandata prijašnjeg saziva Vijeća MO Bulevard, sadašnji 
saziv Vijeća je odlučio ponovo raspravljati o navedenoj tematici. Nakon 
rasprave, predsjednik je pozvao prisutne da pristupe glasanju. Nakon 
glasanja utvrđeno je da je 4 vijećnika protiv uvođenja naplate parkinga. a 
jedan vijećnik za naplatu parkinga.  
 
Zaključak: 
Vijeće neće ponovo pokrenuti inicijativu za uvođenje naplate parkinga 
na Trgu braće Mažuranić. 
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AD3 
 
Pod točkom razno raspravljalo se o pristiglim dopisima i zahtjevima 
građana. 
 
1. G. Ante Barišić – traži da se uvede naplata parkinga na Trgu braće 

Mažuranić, da se pokrene inicijativa povećanja broja parkirnih mjesta 
prenamjenom zelenog pojasa u parkirališna mjesta.  
Zaključak: Vijeće neće pokrenuti inicijativu za uvođenje naplate parkinga, 
također nije suglasno suglasno da se javne zelene površine prenamijene 
u parkirališta 
 

2. Sonja Lefler, Saša Kolonić – Prijelaz Franje Paravića 16 – traži se 
obilježavanje zabrane parkiranja na prilazu okućnici 
Zaključak: zahtjev proslijeđen na postupanje nadležnoj službi Rijeka 
plusa 
 

3. Grupa građana - Uklanjanje stupića Ulica Joakima Rakovca između kbr. 
16 i 24 
Zaključak: Vijeće ne podržava inicijativu uklanjanja stupića na navedenoj 
lokaciji. Stupići su postavljeni iz sigurnosnih razloga, odnosno zbog 
sigurnog i neometanog prolaza pješaka od autobusne stanice do 
pješačkog prijelaza.    
 

 
 
 

Sjednica je završila u 21 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                       Predsjednik VMO Bulevard     
             Kristina Dumić Červar                                                       Darko Brusić 
 
 

 

 


